



REFERAT

STED	NILs kontor	DATO	18.04.16	TID	20:15
DELTAKERE	Trine Østmo		TØ		
	Tanja Hansgård Kemi		THK		
	Nina Helen Kristensen		NHK		
	Laila Rasmussen		LR		
	Birte Haugan		BH		
	Jan-Olav Olsen		JOO		

4.1. Faste punkter

Ansv. Frist

4.2. Referater

INFO

Under oppfølgingssaker vil referatet inneholde tekst fra forrige styremøte i *kursiv*. Når saken er avsluttet tas teksten ut av referatet. Ekstremt viktige datoer er **merket med gult**.

4.3. Innkommet post

Det var ikke kommet post som trengte styrets behandling.

4.4. Regnskap

Regnskapet for mars 2016 viser et foreløpig negativt resultat. Dette skyldes i hovedsak økte utgifter til seriespill og turneringer. Det kan også være av medvirkende årsak at håndballsesongen går over to regnskapsår. I år har dette resultert i at alle kostnadene har kommet på 2016, mens inntektene er kommet på 2015.

4.5. Aktivitetsrapporter

4.5.1. Fotballgruppa

Timeplanen er på plass. Vi har behov for flere timer i gymsalen. Vi starter opp uke 16/17. Vi har meldt på tre lag til årets Piteåturnering. Vi har fått et nytt medlem i fotballgruppa, Ørjan Johansen. Stine Kjelsberg har gått ut.

Kvalitetsklubb

Tre personer må delta på en kick off helg. Ved å delta her vil vi få sende to fra fotballgruppa til Oslo i regi av NFF. Det blir blant annet deltakelse på kurs, middag og fotballkamp. NFF betaler flyreise og opphold. Styret stiller seg positiv til dette. Dato for reisa er 1-3 juni.

Draktsett

Det er besluttet at vi bestiller nye draktsett til alle, slik at sponsorene blir profilerte fra første sesong. Enstemmig vedtatt.

4.5.2. Håndballgruppa

Regionsmesterskap

Vi får leieinntekt på skole og har hatt noen dugnader oppe i bul-hallen. Ved behov sender vi faktura for å få inn disse pengene, men det har ikke vært noen problem tidligere.

Vi er invitert til Tromsø og Trondheim på håndballtinget i lag med Alta



IF og Bul. Håndballforbundet skal betale reise og opphold.

30 april skal vi melde oss på serien. Eirik fra regionen har lovet forbedrede rutiner fra neste sesong.

Vi har mye nye lag. 8 serielag fra 10-14. Fem lag i fjor. Søker om hallplass 15 april.

4.5.3. Trimgruppa
Ingen rapportering.

4.5.4. Skigruppa
Ingen rapportering.

4.5.5. Barneidretten
Ingen rapportering

4.5.6. Nerskogen sykkel
Vi har holdt møte i forrige uke. Starter med trening på tirsdager f.o.m tirsdag 26. April.
Det kjøres et opplegg og barn fra 13 år kan delta.
Når det blir bart i skogen vil mindre barn kunne delta.
Sykkelklær er bestilt. Ingenting er bestilt til butikk.

Strava er et datapogram/app hvor syklister med konkurranseinstinkt kan følge hverandre. Vi lager en link på hjemmesiden til dette og oppfordrer medlemmene til en intern konkurranse. Det vil bli premiering. K2 er en viktig del av arbeidet som gjøres med dette og vil også besørge hovedpremie. Småpremier vil vi måtte skaffe.

Vi ønsker å få til et Ritt opp til Sautso når veien er stengt. Ikke tidtaking. Turritt. Kafe ved sautso.

Sykelkarusell i samarbeid med Nordlysbyen sykkel. Både med tidtaking og uten. Vi arrangerer på denne siden.

Gruppa: Marius Witte(NL), Siv Anita Olsen, Vegard Thomassen og Jan-Olav.

4.6. Oppfølgingssaker **2.8.3 Salg**

Det kommer stadig forespørsler om salg av diverse artikler i regi av NIL. Dette må sjekkes opp mot regelverket for momsregisteret. Tanja sjekker opp. Endelig vedtas fattes ved neste styremøte

3.8.2 Lag som skal på lengre reiser

Saken ble ikke tatt opp. Styret og gruppelederne har ikke fått noen søknad på ekstra sponing i forbindelse med lag som skal på lengre turer. Styret vil likevel kontakte sponorene for å avklare hvilke retningslinjer disse stiller i forhold til ytterligere promotering på f.eks reisegensere, bager osv. Nina sjekker opp dette.



Våre sponsorer stiller seg positive til at lagene skaffer seg egne turneringsgenserer. Dette under forutsetning at genserne, eller rekvisitaen er tiltenkt bruk på en spesiell turnering eller kamp, og ikke en del av lagets "daglige profilering"

3.8.4 Idrettskretstinget

Vi har fått invitasjon til å delta på Idrettskretstinget i Lakselv lørdag 12. Juni. Det anbefales at laget sender en representant. Agenda for tinget er ikke klar enda. Saken tas opp på neste styremøte.
Saken ble ikke tatt opp.

4.7. Nye saker

4.7.1 Mcash

Vi etablerer Mcash for å kunne ta imot betaling via mobiltelefon. Tanja ordner dette

THK

4.7.2 Ny logo

Det er kommet et forslag fra noen av NILs medlemmer om å endre logoen nå som NIL representerer flere idretter enn bare ski og fotball. Styret kunne ikke stille seg bak dette forslaget, da vi akkurat har gått til innkjøp av store mengder draktsett, gensere, skiklær med mer med den gamle logoen. Om logoen eventuelt skal endres i framtiden, så må dette legges fram som en egen sak til årsmøtet, da dette er en sak som krever medlemmenes behandling.

Neste møte er satt til 30.05.16 klokken 20:15

Trine Østmo
Sekretær